
På lättläst svenska



Vision Skövde 2040
En vision beskriver vad någon vill  
ska hända. 

Skövdes vision beskriver hur vi vill  
att det ska bli i Skövde år 2040. 

Alla som bor och jobbar i Skövde  
kan vara med och nå visionen. 

 
 
 
 

 
 

Det som står i den här bilden  
är Skövdes vision.

Det står tillsammans förverkligar vi 
drömmar och får Skövde att växa.

Det betyder att vi tillsammans ser  
till att Skövde blir så som vi vill  
i framtiden.

Det betyder också att vi vill få staden  
Skövde att växa och bli större.



Fokusområden

Fokusområden är det vi i Skövde  
ska jobba med för att nå visionen. 

Vi ska tänka på nya sätt och göra  
saker på nya sätt.

Vi ska lära oss mycket och ha bra  
skolor för både barn och vuxna.

Vi ska göra så att alla kan träffa  
andra människor. 

Vi ska också göra så att alla kan  
må bra och känna sig trygga.

Ledord

Ledord innebär att vi kan vara  
på ett sätt som gör det lättare att  
nå visionen. 

I visionen står det att vi kan vara  
nyfikna, kreativa och modiga.

Vi är nyfikna när vi lyssnar på  
varandra och vill veta mer.

Vi är kreativa när vi arbetar  
tillsammans och testar saker.

Vi är modiga när vi vågar göra  
saker som känns svåra.



Har du frågor kan du ringa eller mejla till Skövde kommun
Telefon: 0500 - 49 80 00 
E-post: skovdekommun@skovde.se 
Webbplats: www.skovde.se
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Bild på Skövde.

När vi når visionen kan det bli så här

Vi blir bra på att göra saker på nya sätt.

Många människor vill fl ytta till Skövde.

Många företag vill jobba i Skövde.

Vi blir bra på att ta hand om naturen.

Vi blir bra på att lyssna på varandra 
och hjälpas åt.

Alla får vara som de är.

Alla får utvecklas och växa som människor.

Alla är viktiga.


